
Poštovani, 

 

Ovim putem bih želeo da Vam dam svoj skromni doprions u vidu svojih sugestija u vezi nacrta 

Zakona o izmenama i dopunama zakona o elektronskim komunikacijama i nacrta Zakona o 

izmenama i dopunama  zakona o poštanskim uslugama koji se trenutno nalaze na javnoj raspravi. 

Moje sugestije se tiču sledećeg: 

Prema članu 7. nacrta Zakona o izmenama i dopunama zakona o poštanskim uslugama, predviđeno 

je da se preuzimaju zaposleni u stručnim službama Agencije. Međutim, u postojećem Pravilniku o 

organizaciji Agencije za poštanske usluge (RAPUS), ne postoje stručne službe, već samo jedna 

stručna služba, u kojoj radi deo zaposlenih i drugi organizacioni delovi, u koje su raspoređeni ostali 

zaposleni. Da li je cilj da se preuzmu svi zaposleni RAPUSa ili samo deo? U tom smislu ovaj član 

je neprecizan i potrebno ga je uskladiti sa postojećim Pravilnikom o organizaciji RAPUSa.  

U vezi toga skrenuo bih pažnju da je procesu spajanja RATELa i RAPUSa jako bitno očuvati ulogu 

i značaj RAPUSa kao agencije koja ima značajno manje kapacitete nego RATEL, i ne dozvoliti da 

se u ovom procesu izgubi njena uloga i značaj. Smanjivanje broja zaposlenih u RAPUSu svakako 

ne doprinosi tom cilju.  

Takođe treba skrenuti pažnju da u drugim našim zakonima kada je dolazilo do spajanja različitih 

organa/tela pa i ministarstava uvek se koristila formulacija “preuzimaju se svi zaposleni”. 

Stoga iz gore pomenutih razloga smatram da je nophodno dobro razmotiriti ovo pitanje. 

 

S Poštovanjem, 

 

Advokatski pripravnik Marko Matović     18.12.2013. Beograd 

 


